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نایب رییس  شورای شهر ارومیه گفت: با یک شرکت آلمانی برای
تولید برق از زبالهها در ارومیه به تفاهم رسیدهایم.

به گزارش نشریه الکترونیکی نگاه، حسین بخشایشی نایب رییس شورای
اسلامی شهردر جلسه شورای شهر ارومیه که باحضور مدیر کل حفاظت از
محیط زیست و شهردار ارومیه برگزار شد اظهار داشت: امروزه زندگی
انسانها از هر سمتی تهدید شده که یکی از آنها آلودگی هواست که در
این زمینه ارومیه در 17 خرداد آلوده ترین و در 18 خرداد دومین

شهر آلوده ایران بعد از اهواز بود.

وی با تاکید بر ایجاد شهری سالم تصریح کرد: شهر ارومیه یکی از شش
شهر برتر ایران برای زندگی است اما به تدریج به سمت آلودگی پیش
میرود که کانون بعضی از این آلودگیها داخلی و بعضی نیز خارجی

است.

عضو شورای شهر ارومیه با اشاره به اهمیت حمل و نقل افزود: یکی از
مهمترین منابع آلودگیهای ارومیه خودروهای شخصی، ناوگان حمل و نقل
شهری و سوخت نامطلوب است که 70 درصد آلودگیها را به خود اختصاص
میدهدکه باید برای مقابله با آن، با حفظ باغات و فضای سبز موجود،

کمربند سبز در اطراف شهر ایجاد شود.

وی با اشاره به مقوله تولید انرژی از زبالهها در ارومیه بیان
کرد: مبحث استخراج انرژی از زبالهها سالها مطرح شده که در این
زمینه با یک شرکت آلمانی قرار داد بسته شده است و با ساخت واحد

مذکور، مشکلات مربوطه نیز حل می شود.

عضو دیگر شورای شهر ارومیه نیز با اشاره به تاکیدات رهبر معظم
انقلاب برای کشور اظهار داشت: ایشان فرمودند که مهمترین مسئولیت

ما برای نسل آینده حفظ محیط زیست است.

عادل فتاحی با انتقاد از تولید برق از آبشار سوله دکل ارومیه
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تصریح کرد: باید از منابع بهتری برای تولید انرژی استفاده کرده و
سعی در حفظ فضای مطلوب و بکر محیط زیست و بخصوص این آبشار کرد
چرا که علاوه بر مردم بومی، گردشگران زیادی از شهرهای اطراف نیز

برای لذت بردن از آن به این شهر سفر میکنند.

در ادامه دیگر عضو شورای شهر ارومیه با یادآوری اهمیت مدیریت
پسماندها اظهار داشت: مسائل مربوط به پسماندها جزو مواردی است که
از آنها غافل مانده و برای حل آن، مرحله به مرحل قدم برداشته شده

است که در بعضی از مراحل موفق و  بعضی نا موفق بودیم.

حسین پناهی با تاکید بر ساخت واحد تولید انرژی از زباله در
ارومیه گفت: در این زمینه یک قرارداد یک و نیم ساله بسته شده که
به خاطر مشکلات مالی تاکنون در هالهای از ابهام قرار دارد که اگر

قیمت برق افزایش یابد میتواند چراغ سبری در این زمینه باشد.

در ادامه عضو شورای شهر ارومیه با یادآوری اهمیت فرهنگ عمومی در
مورد زبالهها اظهار داشت: مادامی که فرهنگ تولید زباله نهادینه
نشود هیچ کدام از ارگانها در کار خود موفق نبوده چرا که ملت ما،
مردمانی روشنفکر هستند و اگر برای حل این موضوع از آنها کمک

گرفته شود حتما به یاری ما میشتابند.

محمدرضا علیزاده امامزاده با انتقاد از ارائه آمارهای مختلف در
خصوص آب دریاچه ارومیه تصریح کرد: متاسفانه امروزه هر رسانهای
آمار متفاوتی در خصوص افزایش آب دریاچه ارومیه ارائه میدهد که
صحت آنها مورد سوال است اما بیشک زمان لازم برای ارائه آمار واقعی

در شهریور ماه است


